

**PERBANDINGAN MAKLUMAT BERKAITAN UNIVERSITI RAKAN DAN
PUSAT PENILAIAN APEL**

PERKARA	PUSAT PENILAIAN APEL (PPA)	UNIVERSITI RAKAN (UR)
Tujuan	<ul style="list-style-type: none"> Mengendalikan PENILAIAN APEL SEPENUHNYA. 	<ul style="list-style-type: none"> Hanya mengendalikan UJIAN APTITUD bagi pihak MQA.
Pelantikan PPT	<ul style="list-style-type: none"> Berdasarkan PELAWAAN daripada MQA. 	<ul style="list-style-type: none"> PPT MEMOHON kepada MQA.
Kriteria Asas	<ol style="list-style-type: none"> Lokasi PPT yang banyak atau strategik serta selari dengan keperluan semasa; PPT mestilah di kalangan PPT yang telah mempunyai track-record melaksanakan kemasukan pelajar berasaskan pengalaman terdahulu; PPT mempunyai potensi untuk memenuhi kriteria PPA seperti yang dinyatakan dalam garis panduan; Mempunyai <i>track record</i> yang baik sebagai UR. 	<ol style="list-style-type: none"> Mampu membina set soalan Ujian Aptitud yang selaras dengan ketetapan MQA. Mampu mengendalikan Ujian Aptitud dengan baik.
Fi	<ul style="list-style-type: none"> FI PERMOHONAN PERLU DI BAYAR KEPADA MQA RM30,000.00 <ul style="list-style-type: none"> RM15,000: Fi Permohonan RM15,000: selepas lulus penilaian PPA 	<ul style="list-style-type: none"> MQA MEMBAYAR KEPADA UR RM155 bagi setiap calon yang menduduki Ujian Aptitud di premis mereka.
Borang Permohonan	<ul style="list-style-type: none"> Borang APEL-01: Permohonan Bagi Penubuhan Pusat Penilaian APEL 	<ul style="list-style-type: none"> Surat Permohonan
Proses Penilaian	<ul style="list-style-type: none"> PENILAIAN DOKUMENTASI DAN LAWATAN. 	<ul style="list-style-type: none"> PENILAIAN TERHADAP SET SOALAN UNTUK PENILAIN UJIAN APTITUD.
Tempoh pelantikan/ kelulusan	<ul style="list-style-type: none"> Tempoh lantikan sebagai PPA adalah BERDASARKAN MARKAH YANG DIPEROLEH OLEH PPA SEMASA PENILAIAN. Skor 3 untuk 3 tahun, Skor 4 untuk 4 tahun dan Skor 5 untuk 5 tahun. 	<ul style="list-style-type: none"> Pelantikan ini adalah untuk tempoh DUA TAHUN. Tempoh pelantikan ini boleh dilanjutkan dengan persetujuan bersama.

PERKARA	PUSAT PENILAIAN APEL (PPA)	UNIVERSITI RAKAN (UR)
Tanggungjawab	<ol style="list-style-type: none"> 1. PPA akan menerima dan memproses permohonan APEL bagi kemasukan ke program tahap 6 dan 7. 2. PPA akan melaksana proses penilaian sepenuhnya. MQA hanya akan mengeluarkan sijil kepada calon-calon yang berjaya. PPA juga perlu menghantar maklumat berkenaan calon yang mengikuti penilaian APEL kepada MQA untuk rekod. 	<ol style="list-style-type: none"> 1. Menyediakan set soalan Ujian Aptitud APEL bagi pihak MQA untuk kemasukan ke program tahap 7. 2. Mengendalikan sesi Ujian Aptitud APEL bagi pihak MQA kepada calon yang berdaftar dengan MQA untuk kemasukan ke program tahap 6 dan 7. 3. Mengendalikan penilaian terhadap jawapan Ujian Aptitud APEL yang diduduki oleh calon yang berdaftar dengan MQA untuk kemasukan ke program tahap 6 dan 7. Sesi temuduga untuk tahap 7 dikendalikan oleh MQA. 4. Memaklumkan keputusan semua calon yang menduduki Ujian Aptitud APEL di premis UR kepada MQA secara bertulis.
Rujukan	Garis Panduan Pelantikan Pusat Penilaian APEL	Surat pelantikan dan Terma Rujukan UR MQA
Pentadbir Urusan Penilaian	Bahagian Koordinasi dan Rujukan Jaminan Kualiti	Bahagian Koordinasi dan Rujukan Jaminan Kualiti